
             

 Graag wil ik reageren op het wetsvoorstel tot wijziging omgevingswaarde stikstofdepositie 
2030 en vergunningslicht o.a. intern salderen. 

Gratis 

Ik ben tegen dit wetsvoorstel. Dit komt omdat ik vind 
dat nu de veehouderij niet onderbouwd, heel veel in 
zijn schoenen geschoven krijgt. Terwijl juist die 
veehouderij dit “gratis”landschap maakt. De gewassen 
“gratis” zuurstof maken. De burger hier ”gratis”van 
geniet, zo graag langs fietst of wandeld. Met deze foto probeer ik dit duidelijk te maken dat 
natuur en koeien prima samen gaan. 

Beheer 

Waar nu alleen gekeken wordt of een bepaalt plantje ergens groeit. Als dit wel of niet het 
geval is,  het lijkt wel of altijd de veehouderij de schuld krijgt. Resent is dit met de Meije 
grasland boeren gebeurt. De resultaten van een onderzoek waren positief over de stand van 
de natuur, en toch werd ze verteld dat ze weg moeten. Het lijkt mij een beter idee als er 
eerst gekeken wordt naar hoe je het beste kan beheren om een bepaald resultaat te halen. 
Niet de zooi de zooi te laten en dan de buurman de schuld geven. Dat doet toch iemand met 
een volkstuin ook niet. Die moet in zijn tuin spitten, wieden, bemesten, zaaien , water geven, 
zonodig her zaaien, slakken en rupsen weg halen die de kleine plantjes opeten, hopen op het 
goede weer op zijn tuintje, om dan te kunnen oogsten. 

Buurtschap 

Is er al gekeken wat er met buurtschappen gebeurt als je 
boeren uitkoopt, onteigend, of de regelgeving zo zuur voor ze 
maakt dat het boeren onmogelijk gemaakt wordt? Boeren 
houden het landschap bij, ze helpen bij klussen in de kerk, de 
dorps basisschool, verenigingen. Het worden in mijn ogen saaie      
dode buurtschappen, waar veel verpoupering te zien is. 

 Op de foto hier boven is een verlaten stal te zien, het onkruid groeit er hoog, zaait, zeker 
geen verzorgde uitstraling. 

Op de foto hieronder is de wens natuur te zien. Kost milioenen, een dor grauw landschap, 
waar plantenresten liggen te rotten.  

 

Foto rechts: boeren land en buurtschap. Laten we 
hopen dat het zo blijft, In elke boeren buurtschap die 
nog niet verloren is.  

 



 

 

Nederland spreekt 

Luister naar wat de Nederlander gestemt heeft op 15 maart 2023. In alle provincies BBB de 
grootste.  Een duidelijk signaal heeft gegeven van wat er belangrijk is. Het polderlandschap, 
dat de vruchtbare landerijen gebruikt blijven om voedsel te maken. En niet voor ons eten 
afhankelijker te worden. De gewone burger voorop stellen. Luisteren naar de stem van 
degene die een bepaalt vak uitoefend. 

Mijn antwoord op de eerste vraag is dus duidelijk, ga niet aan een datum vast zitten, doe 
alles zorgvuldig, gebruik naast rekenmethode, ook je ogen, oren , neus, handen en vooral 
het gezonden verstand om tot een beleid/toekomst visie te komen.  Geen dingen doen waar 
je achteraf spijt van gaat krijgen door haast te willen maken. 

 

 

 

 

 


